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Високи  представник  Кристијан  Шмит  свим  грађанима  Босне  и
Херцеговине жели све најбоље у 2023. години.

“Иза вас је турбулентна година коју су обиљежиле интензивне
јавне  расправе  и  општи  избори.  Пред  вама  је  узбудљива  и
обећавајућа нова година. Европска унија додијелила је Босни и
Херцеговини кандидатски статус за чланство у ЕУ. Иако су неки
окорјели  скептици  покушали  умањити  важност  овог  корака,
увјерен сам да је ово јединствена шанса. Брзо формирање органа
власти на свим нивоима представљало би доказ да је циљеве
могуће  остварити  и  јасан  знак  да  су  бар  неки  политичари
спремни да искористе ову шансу и раде на даљем напретку БиХ на
путу према чланству у Европској унији.

Истина  јесте  да  вас  чека  дуг  пут:  прихваћање  стандарда
Европске уније, усклађивање политика и јачање функционалности
и одговорности институција, али кључна тачка је досегнута.

Након деценија неиспуњених обећања и разочарења, ствари су
покренуте са мртве тачке. Искористите ову прилику. БиХ може
бити и биће дио европске породице. Ту и припада. Напредак се
може постићи ако се спроведу потребне реформе, а очекујемо да
је вријеме блокада иза нас. Запамтите: нико нема право да
блокира будућност ове земље и њених грађана.

У том контексту, са задовољством могу рећи да је интегритет
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изборног  процеса  побољшан,  иако  је  још  увијек  далеко  од
савршеног.  Моје  одлуке  су  имале  за  циљ  да  допринесу  том
побољшању и осигурају да се поштују бирачи и њихова воља коју
су показали на својим бирачким листићима.

Остала побољшања тек треба увести, као што су нове технологије
које ће да обезбиједе брже пребројавање гласова и помоћи у
спречавању изборних превара.

И што је најважније, морају се увести мјере које ће да омогуће
учешће грађана, посебно учешће младих, у раду институција и
процесу доношења одлука. Основ за то је у Федерацији БиХ већ
осигуран на темељу мојих октобарских одлука. Институције на
другим нивоима власти требају да слиједе тај примјер.

Увјерен сам да је већина грађана ове земље уморна од клишеја
да је БиХ једна хаотична и нефункционална балканска држава.
Босна и Херцеговина сада има шансу да покаже да може боље.
Моја  порука  грађанима  БиХ  је  сљедећа:  натјерајте  своје
политичаре  да  одрже  обећање  да  ће  створити  земљу  у  којој
вриједи живјети, осигурати вашој дјеци перспективу, разлог да
остану овдје и стварну шансу да напредују и просперирају.

Срећна вам Нова година!”


